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Dagsorden:
1. Godkjennelse av innkalling

a. Godkjent ved akklamasjon

2. Godkjennelse av dagsorden

a. Godkjent ved akklamasjon

3. Valg av ordstyrer og referent

a. Ordstyrer Idun Kløvstad, Referent Jarl-Robin B. Evensen, Godkjent ved

akklamasjon

4. Valg av to personer til å underskrive protokollen

a. Maximiliano Nunez Horta, Joakim Linnerud Johnstad , Godkjent ved akklamasjon

5. Gjennomgang av regnskap 2019

a. Anette Fredriksen går gjennom regnskap

b. Salg Mat 15% er høyt pga at det ble fakturert Abels Tårn for 4 semestere

c. Er en egen resultatrapport For Bjørne Gildet

d. Gått i overskudd, skyldes mye pengene fra Abels Tårn

e. RU har ingen sterke innvendinger mot å godkjenne regnskapet slik det ser ut nå

f. Regnskapet blir godkjent

6. Budsjett

a. Isak Vetle Isaksen legger frem budsjettrammer for 2021

b. Brukt tidligere budsjetter for å regne seg fram til budsjettrammer, men pga den

nåværende situasjonen i verden er det vanskelig å sette budsjettrammer.

c. Saksopplysning Pål Tobiassen, DU: Budsjettrammene kan endres på vårens

generalforsamling dersom det blir nødvendig

d. Budsjettrammene er lagt opp med tanke på at de kan måtte endres til våren

e. Har satt opp budsjettet med litt optimistiske rammer, mtp at vi fikk en høyere

omsetning enn vi forventet ila høsten.

f. Budsjettrammene godkjennes

7. Lovendringer
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a. Forslag 1: (§ 11) Forslag om supplering til HS, v Dorthea Enger
i. Se Appendiks for forslag + kommentarer fra DU
ii. Pål Tobiassen presenterer DU sin innstilling til dette forslaget
iii. Etter åpen diskusjon med DU, trekkes forslaget av Dorthea Enger

b. Forslag 2: (§23c) Forslag om valg av Bjørnegildet-styret, v Christina Eide

og Hovedstyret

i. Se appendiks for forslag + kommentarer fra DU

ii. Målet med forslaget er å endre lovteksten slik at den reflekterer

hvordan det har blitt gjort i praksis

iii. DU kommer med sine betraktninger

iv. Forslaget blir ikke vedtatt

c. Forslag 3: (§23b) Forslag om valg av Bjørnegildet-styret, v DU

i. Se appendiks for forslag
ii. Forslaget blir vedtatt

d. Forslag 4: (§25) v Christina Eide og Hovedstyret

i. Se appendiks for forslag + kommentar fra DU

ii. Legge til mulighet for å stille mistillit til medlemmer av

Bjørnegildet-styret

iii. Forslaget trekkes, til fordel for forslag 5

e. Forslag 5: (§25) v DU

i. Se appendiks for forslag

ii. Samme som forslag 4, men refererer (§23b)

iii. Forslaget blir vedtatt

f. Forslag 5: (§11f, §12a, §15a, §19a), Forslag om å endre alle forekomster

av vaktgruppeleder til vaktgruppesjef, v Marius Torsvoll

i. Se appendiks for forslag + kommentar fra DU

ii. Forslaget blir ikke vedtatt
8. Semesterberetninger

a. Samtlige semesterberetninger ble lagt ut i en Google Drive som ble sendt ut til
våre medlemmer

b. Formann Christina Eide:
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ii. Vi har potensiet sett fått nytt dansegulv

iii. Vi fikk gjennomført Høstpølse

iv. Vi har klart å ha masse møter, og de var til og med hyggelige

c. Blæstsjef Helene Gjerde Aamdal

i. Plakaten var inspirert av lysfesten vi hadde en stund tilbake

ii. Hadde det gøy med semesterberetningen, håper dere liker den

d. Arrsjef Dorthea Enger:

i. Meget fornøyd med Arrmesterne dette semesteret, og takker dem for

deres fantastiske arbeid

ii. Mye HFere i Arr for tiden

1. Hele 666.666 promille!

iii. Vi fikk til en "hyttetur", det var kos

iv. Det å være arrsjef i et år der man ikke kan arrangere arrangementer var

meget interessant. Dermed fant vi ut at:

1 . Kjellermester har ansvar for daglig drift

2. Arrsjef har ansvar for daglig drift, utover vanlig daglig drift og blir

da Daglig Driftssjef

e. Kjellermester Jon Aleksander Prøitz

i. Ønsker å takke alle sine veldig dyktige underledere

ii. Hatt en god mengde funksjonærer dette semesteret, dog en økende

mengde etter funkemester abdiserte

f. Kafesjef Ada Mathea Stensrud Veddegjerde

i. Vi har solgt mye varer dette semesteret

ii. Det har vært en noe varierende mengde funksjonærer

9. Valg av hovedstyret i Realistforeningen

a. Formann (§10b)

i. Jon Aleksander Prøitz stiller til Formann

ii. Valgtale:

1 . Sitter per nå som Kjellermester, har da vært aktivt med i

Hovedstyret og vet hva det innebærer

2. Kommer spektakulært uforberedt i dag, skylder på forrige Mandag

3. Situasjonen vi sitter i nå er utrolig vanskelig, vi har hatt et tungt

semester og vi har mange som har jobbet veldig hardt for å

komme oss dit vi er nå.



4. Er meget stolt av alle som har hjulpet til

5. Vi er ikke gjennom situasjonen enda, mener da at min erfaring

med den pågående situasjonen vil gi meg en god base for å være

Formann

6. Vi må jobbe mot å få nye interne, samtidig som vi tar vare på våre

gamle interne

iii. Jon Aleksander Prøitz blir valgt til Formann, ved akklamasjon

b. Sekretær (§1 Ob) (Ingen stilte i første omgang, ble tatt opp igjen mot slutten av

møtet)

i. Christina Eide stiller

ii. Valgtale:

1. Ønsker å bidra selv om jeg ikke ble Kjellermester

2. Vet at jeg samarbeider godt med de som er valgt

3. Ønsker å ta med meg mine erfaringer fra studentpolitikken og min

tid i RF

iii. Christina Eide velges til sekretær, ved akklamasjon

c. Kjellermester (§1 Ob)

i. Christina Eide stiller

ii. Iver Oknes stiller

iii. Valgtale Christina Eide:

1. Sitter nå som Formann, har bred og lang fartstid i denne gruppen,

har erfaring fra Arrangementsgruppen, Bargruppen og

Bjørnegildet-styret

2. Med erfaringen fra dette semesteret i HS, samt annen erfaring fra

studentpolitikken, ønsker jeg å styre KS gjennom neste semester

3. Det blir vanskelig å si hvordan neste semester blir

4. Viktig å ta vare på funksjonærer og frivillige

5. Vil bidra med kunnskapen jeg har i generel bardrift, har jobbet i

bar i RF lenge men også i kommersielt uteliv

iv. Valgtale Iver Oknes:

1. Er nå skjenkemester, har tidligere vært Kafesjef og baffelmester

2. Ønsker å gi til foreningen ved å styre oss gjennom den vanskelige

og usikre tiden vi står ovenfor
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3. Vet at rekruttering må bli nedprioritert for å ta vare på våre

nåværende medlemmer

4. Ønsker å ha fokus på digitale muligheter for arrangementer

5. Forberedt på å kunne bli kjellermester uten kjeller

6. A ta vare på internmiljøet, som har gitt meg så mye i min tid her,

er veldig viktig for meg

v. Spørsmål:

1. Hva kommer dere til å gjøre dersom dere ikke vinner valget?

a. Christina: Om jeg ikke blir Kjellermester, kommer jeg ikke

til å stille igjen, ettersom jeg mener foreningen fortjener

nytt blod. Skal bidra i vakt/arr/bar om jeg ikke vinner. Skal

også stille til Bjørnegildet-styret som sekretær uansett.

b. Iver: Ønsker å bli spritmester, eller dersom det blir

nødvendig å fylle en plass i hovedstyret, og jeg føler jeg

kan fylle det vervet vil jeg stille til det.

2. Kjellermester er et stort verv, som krever mye tid, dere er begge

flinke på å holde på med mye samtidig, er dere flinke på å

konsentrere dere om en oppgave?

a. Christina: Stiller til Gildet-sekretær, men har planlegt det

slik at det ikke skal kollidere med Kjellermester vervet

b. Iver: Er villig til å legge fullt fokus på å være kjellermester

3. Hva er planene deres utenom vervet?

a. Christina: Har ikke noe utover den vanlige

studiebelastningen.

b. Iver: Ingenting utover den vanlige studiebelastningen på

programmet mitt.

4. Hvilke planer har dere for å holde svinn nede?

a. Christina: A holde svinn nede er kjempeviktig, må være

forsiktig med å ikke bestille mer enn man kan, er forberedt

på å være den upopulære som har et mindre utvalg av øl

til salgs, og har planer om å ha hyppig kontroll på

lagerbeholdning.
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b. Iver: Mye det samme som Christina, mindre utvalg av

spesialøl, fokuset kommer til å være på varer vi kan selge

ut fort eller returnere, samt varer som holder lenge.

5. Kommer du til å bade i fontenen om det blir tomt for pils eller

bayer på fat?

a. Christina: Selvsagt skal det bades om det skjer

b. Iver: Selvfølgelig!

6. Dersom du taper kommer du til å komme med anklager om

valgfusk, og gå ta rettslige steg for å vinne valget?

a. Christina: Blir litt vanskelig siden vi ikke har en domsstol

som kan håndtere saken, stoler på Generalforsamlingen

og DU

b. Iver: Kommer i god amerikansk tradisjon prøve og feile

7. Hvordan vil dere gå fram mtp rekruttering?

a. Christina: Skal tidlig gå inn sammen med faddernettverket

og prøve å rekruttere internasjonale studenter via det, men

fortsatt holde fokus på å ta vare på funksjonærer vi har.

b. Iver: Vi må, selv om vi kanskje ikke har kjelleren

tilgjengelig, vise at vi er her, og at vi er et sted man kan

være med på laget.

vi. Hemmelig valg:

1. Iver Oknes blir valg til Kjellermester

d. Fagsjef(§10b)

i. Dorthea Enger stiller

ii. Valgtale:

1. Dette går fint, dersom jeg får den hjelpen jeg ber om

iii. Dorthea Enger velges til Fagsjef, ved akklamasjon

e. Arrangementssjef(§1 Ob)

i. Frida Rasmussen stiller

ii. Valgtale:

1. Har vært i RF i 4 semestre, ble dratt inn av nåværende arrsjef

Dorthea og tidligere arrsjef Christina.

2. RF har begynt å engasjere meg slik politikk engasjerer meg, og;_nw yt~tt bidrag til foreningen
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3. Er et skikkelig organisasjonsmenneske, og tror jeg kan bruke dette

godt i foreningen

iii. Frida Rasmussen blir valg til Arrangementssjef, ved akklamasjon

f. Blæstsjef (§1 Ob)

i. Helene Gjerde Aamdal stiller til gjenvalg

1. Ønsker å fortsette

2. Tror ikke påtroppende Formann Jon Aleksander er god i

photoshop

3. Ønsker å promotere foreningen bra utad

ii. Helenge Gjerde Aamdal velges til Blæstsjef, ved akklamasjon

g. Leder for Økonomiutvalget (§10b)

i. Knut Sæbjørnsen stiller

ii. Valgtale:

1. Har vært i foreningen i 3 år, 1 år som barfunk, 1 år som

Skjenkemester, og 1 år som ØU-medlem

2. Ønsker å stille som ØU-leder fordi jeg har trivdes som ØU-medlem

og føler jeg har fått mye ut av vervet

iii. Knut Sæbjørnsen velges til ØU-leder, ved akklamasjon

10. Valg av andre tillitsvalgte i Realistforeningen

a. Kafesjef (§14a)

i. Liana Maciovan

ii. Valgtale:

1 . Har vært i kafeen i 4 semester

2. Liker miljøet i kafeen veldig godt, det har hjulpet meg mye, ønsker

å gi tilbake til kjelleren

3. Ønsker å samarbeide mer med faddernettverket for å rekruttere

internasjonale studenter

iii. Liana Maciovan velges til Kafesjef, ved akklamasjon

b. Medlemmer til Økonomiutvalget (§15a)

i. Andrea Myrvang stiller

1. Har vært ØU-medlem i 1 år nå, og ønsker å fortsette, trivdes som

ØU-medlem

ii. Alexander Fleisher stiller

1. Værtganii_e iV7!/M
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2. Sittet i DU i 9 semester

3. Fikk beskjed om at det var behov for at noen stilte, ønsker da å

stille meg til disposisjon til foreningen

iii. Andrea Myrvang og Alexander Fleisher velges som ØU-medlemmer, ved

akklamasjon

iv. Valg av ekstra ØU-medlem for ett (1) semester.

1. Isak Vetle Isaksen stiller

a. Pga at et ØU-medlem ønsker å trekke seg, og det faktum

at avtroppende ØU-leder i praksis er et medlem av ØU.

b. Ønsker å bidra til ØU

2. Isak Vetle Isaksen velges til ØU-medlem, ved akklamasjon

c. Ett medlem til Desisjonsutvalget (§16a)

i. Christian-Magnus Mohn stiller

1 . Har vært i foreningen lenge

2. 10 år siden jeg fikk mitt første gullkort

3. Ønsker å bidra til foreningen fortsatt

4. Liker å finlese lover

ii. Christan-Magnus Mohn velges som medlem til Desisjonsutvalget, ved

akklamasjon

d. Ett medlem til Revisjonsutvalget (§17a)

i. Maximiliano Nunez Horta stiller

1. Vært i foreningen siden 2014

2. Satt som forretningsfører i Regi tidligere

3. Satt som regiformann tidligere

ii. Maximiliano Nunez Horta velges som medlem til Revisjonsutvalget, ved

akklamasjon

11. Valg av tillitsvalgte Gildestyret

a. Gildesjef (§23c)

i. Marius Torsvoll stiller

ii. Valgtale:

1. Har vært med i RF en god stund nå

2. Sittet i Hovedstyret i 3 roller, vært innom de fleste grupper i RF

3. Er per nå Gudfar i Nostra, og har da et godt forhold ut mot andre

kjellerpuber
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4. Er styremedlem i Foreningsfaglig forum, dette vil gi meg bred

kompetanse på foreningsting

iii. Marius Torsvoll velges til Gildesjef, ved akklamasjon

b. Sekretær (§23c)

i. Christina Eide stiller

ii. Valgtale:

1 . Stiller sammen med Marius, fordi vi jobber godt sammen

2. Var arrangementssjef i forrige Gilde styre

3. Har bred foreningserfaring og mener det vil gi meg gode

forutsetninger til å gjøre jobben

iii. Christina Eide velges til sekretær, ved akklamasjon

c. Økonomiansvarlig (§23c)

i. Jarl-Robin B. Evensen

ii. Jarl-Robin B. Evensen velges til Økonomiansvarlig, ved akklamasjon

12. Fastsettelse av medlemskontigent

a. Stemmes over om kontigenten skal endres eller ikke.

b. Det velges at kontigenten ikke skal endres, ved akklamasjon

13. Valg av to personer til å plukke opp papirfly

a. Ada Mathea Stensrud Veddegjerde og Anders Søberg velges ved akklamasjon

Hovedstyret, Realistforeningen Vår 2021

Formann-Styreleder Jon Aleksander Prøitz

Sekretær-Nestleder Christina Eide

Kjellermester-nestleder Iver Oknes

Fagsjef -styremedlem Dorthea Enger

Arrangementssjef-styremedlem Frida Margareta Rasmussen

Blæstsjef-styremedlem Helene Gjerde Aamdal

ØU-leder-styremedlem Knut Berge Sæbjørnsen

Regiformann-styremedlem Even Tobias Eriksen

Styremedlem Jan Ole Fiksdal Åkerholm
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Øvrige valgte:

1. Kafesjef: Liana Maciovan

2. ØU-medlemmer: Andrea Myrvang, Alexander Fleischer, Isak Vetle Isaksen

3. DU-medlem: Christian-Magnus Mohn

4. RU-Medlem: Maximiliano Nunez Horta

Bjørnegildet styret

Gildesjef Marius Torsvoll

Gilde Sekretær Christina Eide

Gilde ØU-leder Jarl-Robin B. Evensen
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